
Zápis ze školské rady dne 8. 10. 2014 

Přítomni: 

PhDr. Iva Pospíšilová, MUDr. Alena Ryšavá, RNDr. Jana Randíková, Mgr. Marek Holinka, 

Ing. Tomáš Havlíček, ředitel školy RNDr. Vladislav Slavíček, Mgr. Roman Bartoníček 

Program: 

1) Výroční zpráva 

2) Dlouhodobý záměr školy 

3) iPady ve třídách 

4) Diskuse – autobusové spojení ze Zruče nad Sázavou a zateplení školy 

Usnesení: 

1) Členové rady neshledali ve výroční zprávě za rok 2013/2014 žádné nedostatky a 

jednomyslně ji přijali. 

2) Ředitel školy RNDr. Vladislav Slavíček seznámil členy ŠR s Dlouhodobým záměrem 

školy. 

3) Byl evaluován provoz iPadů ve třech ročnících nižšího gymnázia s jeho přednostmi i 

nedostatky. 

4) V rámci diskuse byla opět otevřena otázka zavedení, respektive posílení dopravní 

autobusové linky ze Zruče nad Sázavou, aby tak byl saturován zájem místních studentů o 

střední školy v Kutné Hoře. Tímto problémem by se měla zabývat ŠR i v dalším období. 

Dalším bodem diskuse se stala otázka možného zateplení budovy. Zatím je vše ve fázi tvorby 

projektu. 

 

Dovolte, abych v závěru zápisu ze ŠR poděkoval všem jejím členům za celé funkční období. 

 

 

 

 

 

 předseda ŠR Roman Bartoníček 


